
Sessie testcoordinatoren aan het woord 7 januari

Aanwezig:

Link overleg:I

IEEE thuistesten Roamler Fundis en SLT

Project Roamler Fundis - voor het thuistesten van mensen. Twee pilots, Twente en West Brabant zijn

afgerond naar ieders tevredenheid. Vanaf medio volgende week is het serviceloket klaar om jullie
wensen wat betreft thuistesten, aan te gaan met partij Roamler Fundis. Denk na over als jullie dit op

korte termijn willen doen. Contact opnemen met het serviceloket SE

ja, wij zullen contact opnemen, kunnen we vooraf iets op papier krijgen wat betreft

de route etc? EEE dat kun je in de komende dagen verwachten IERIE die thuistest teams,

hebben die een eigen labcapaciteit? [EEIEE) De bemonstering thuis gebruiken de materialen van de

GGD. Later leveren zij dat in de teststraat in of bij het laboratorium waar de GGD mee samenwerkt.

BEcesprek over thuisbemonstering: materialen buiten het lab, wordt dat wel door de GGD

meegenomen? PBM regelen zij zelf.

IEEErolverdeling antigeentesten en consternatie Abbott test

Door OMT is de validatie van 5 antigeentesten besproken, ook de toepassing van deze testen. Op

verzoek van VWS omdat zij deze testen ook ingekocht had. Daarna heeft het OMT een aantal criteria

opgesteld, waaraan deze testen moeten voldoen voordat ze toepasbaar zijn op de Nederlandse

situatie. Na die eerste vijf zijn er veel meer testen op de markt gekomen. Taak van OMT is

adviseren aan de overheid.

De validatie van de antigeen testen ligt bij het veld. Met welk testdoel zet je een antigeentest in. Het

RIVM heeft geen taak in goedkeuring van testen op de markt. RIVM faciliteert de validatie

uitwisseling en communiceert dit met het veld. (Antigeentesten validatierapport) PCR is de gouden

standaard, antigeentest scoort minder, maar geeft sneller een uitslag. Vandaar dat deze zijn plek

verdient. OMT geeft aan dat sensitiviteit ongeveer 80 % moet zijn. Abbott test: de test scoort NIET

beter dan de rest maar haalt het niet bij de PCR. Er komt binnenkort nog een uitgebreid
bericht over richting GGDen.

De studie van Leiden was een voorlopig resultaat van hun uitslag. Deze is maar over 300 personen

gerapporteerd. Deze studie was gedaan op een huisartsenpost waar mensen met milde-tot ernstige

klachten komen) waar antigeentesten geen toevoeging hadden. Antigeen bevat fout negatieven,

vinden we dit aanvaardbaar. Mensen die niet in de zorg vinden we aanvaardbaar als dit zorgt dat de

positieven snel gevonden kunnen worden. Bij personen bij wie een fout-negatieve uitslag grote

consequenties heeft, die moetje bevestigen met een PCR of helemaal niet aan een antigeentest

laten beginnen.

IEEEZBD sneltest: over 3 weken openen wij de L-locatie en we gaan de Abbott test toen. Is de

kritiek op de Abbott gelijk aan de BD test BRE) beide testen zijn voldoende gevalideerd en kunnen

worden gebruikt. [JEEES dit bericht is tweede kerstdag gekomen, er zijn veel vragen gekomen op

dit bericht, waar we behoeft aan hebben is een snellere reactie op dit standpunt in deze studie.

CEWER er is veel overleg geweest tussen kerst en oud en nieuw. Op welk bericht in de pers reageer je

wel, en op welk bericht niet. Er gaat geen persbericht uit van RIVM op elke individuele studie die
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gepubliceerd wordt. [ERE het is niet de rol van GGD Nederland om te reageren op dit soort

technische issues. Als het gaat om medisch wetenschappelijke zaken die te maken hebben met

testen, dan verwijzen wij echt door naar RIVM, LCI of OMT. Onze GGD-infectieziekten bestrijding
artsen weten goed de LCl te vinden en overleg wat de waarde van dit persbericht is. GGD GHOR,

RIVM en LCI aan de inhoudskant rondom de communicatie aan tafel gaan zitten, we realiseren ons

ook dat als we signalen krijgen dat dit speelt, dat we op een iets andere manier moeten gaan

handelen.

Daar gaat het wel om. Dit is niet zomaar een berichtje. hebben contact gehad met

RIVM en besloten om geen persberichtje uit te sturen. [EEE] er is veel contact geweest in de

tussenliggende periode. We moeten zorgen dat we onze professionals op een goede manier moeten

inlichten. De komende tijd zal er rondom de Abbott testen discussie blijven. We moeten ook goed

kijken voor welke doelgroep deze testen toch acceptabel zijn JEEZ vraag over testbeleid

kinderen. We zijn nog niet klaar voor die sponsjes. [FEES de sponsjes, er was de indruk dat er bij alle

GGDen al speciale lijnen waren voor kinderen en dat deze sponsjes al op grote schaal gebruikt

worden. Dat is niet zo. En die sabbelwatten zijn veel lastiger te implementeren. Het vergt nogal wat

flexibiliteit in de teststraat. De communicatie van de rijksoverheid loopt vaak niet helemaal

synchroon.

IEEE stelt zich voor

Projectleider uitrol antigeen en sneltesten. We zijn bezig met gesprekken met jullie (roadmap 2.0)

wat heb je nodig om dit in te richten. Gezamenlijk een planning te maken. JRE

[5120 J Arbeidsmigranten
Uit onderzoek blijkt dat deze groep zich weinig laat testen, en deze groep moeilijk te vinden is. Wilt

graag een meeting inplannen om hierover kennis uit te wisselen. Wie staat hier ook voor open? We

zorgen dat er ook iemand van communicatie aansluit: 51.20 512e

doorschakelen naar GGD bij vragen over testen kinderen

Dit is net gewijzigd. Vraag van het Ministerie als ouders van kinderen onder de zes twijfelen om ze te

laten vaccineren, of deze ouders naar de regionale GGD doorgezet kunnen worden. Is het akkoord

dat dit op Rijksoverheid gemeld gaat worden? Eg prima als LCC dit soort vragen doorzet naar

GGDen. Alsje dat landelijk op de site gaat zetten, gaat iedereen de GGD bellen. Advies om het alleen

landelijk te laten lopen en niet het nummer op de site gaan zetten. [JJEEEZJ men moet eerst 0800

1202 bellen en dan wordt men doorgezet.

IBEX ce bedoeling was onze eigen GGD iets minder te belasten. Ik vrees een beetje dat het bij

twijfel van wel of niet laten testen, mensen advies gaan vragen. Het aantal telefoontjes wordt

hierdoor niet verminderd. Bij twijfel bellen naar 1202 en - dan kun je doorverbonden worden naar

de GGD. - dat laatste deel wordt niet gecommuniceerd. EEE] la ndelijk advies is tach evident: als

ouders twijfelen, dan is het algemene advies: testen. Alleen als het valt buiten het algemene advies.

IEEE Landelijk Serviceloket Testen.

Bedankt dat jullie aan ons hebben gedacht. Deze week zijn we bezig met een aantal diensverlening-

projecten (denk aan azc’s) en een mooi project bij GGD Flevoland. Ten aanzien van personeel: kijk

goed en kritisch naarje teststraat: zijn verpleegkundigen uit de teststraat nodig bij het vaccineren,

dan is het wellicht handig om deze uit de teststraat te halen en inzet van het LST te gebruiken om de

vrijgekomen plekken op te vullen. IEEE feedback op de twee locaties op de AZC's: effectief werd

personeel aangeboden met een laptop. We misten PBM en een testlocatie. lk vond de afstemming

hierover niet zo best. De ervaring met de bus was beter.EEE dank je, die feedback gaan we

meenemen.

[5120 1} Testen kinderen



De drempels gaan omlaag. Beleid wordt gelijkgetrokken met volwassenen. Openen GGDen nu weer

kinderstraten? [JEEZ we houden de kinderstraat open. Als kinderen geisoleerd getest moeten

worden, verwacht ik een toename, komen ze met het gezin, dan zal er een afname te zien zijn.

EER vi hebben ‘m in gebruik genomen (lopend) ongevormd tot een kinder test lijn, waarmee

gezinnen gelijk meegenomen kunnen worden. Weke tijd gaan we dan plannen? Voor kinderen van

boven de zes... dat is ook de 3 minuten geworden. Je besteed meer tijd aan de ouders dan aan het

kind zelf. JEEIE we hebben nu drive through, maar we gaan ook naar walk through. Zoveel

mogelijk in hun eigen omgeving (dus in de auto bij papa en mama) zetten JEREZ wij laten ze juist

uit de auto....anders wordt een traumatische ervaring gekoppeld aan een vertrouwde omgeving.

EEE: opnemen in toolkit. BEY eit wat naar [| EIGEREN IEEE heeft de

kinderblokken er uitgehaald. Er zijn inmiddels al zoveel personen ingewerkt op kinderen dat die

altijd terecht kunnen. BES wij hebben nooit een kinderstraat gehad, is dat wel gewenst dat we die

op gaan zetten? [BEEZ] zeg het maar, de sabbelwat is ook weer een heel andere techniek die je moet

toepassen. Doe wat werkt. Als het afdoende is dat er mensen werken die goed zijn met kinderen,

hoefje geen kinderstraat te maken. De sabbelwatten moeten sowieso ook nog via een andere

route.

reizigers testen op dag 5 nadat ze uit oranje/rood gebied zijn binnengekomen

Het is niet helemaal zeker of dit moet gaan gebeuren, volgende week horen we meer. Het gaat over

asymptomaten die op dag 5 getest moeten worden. Op 20 januari gaat dat ons nog niet lukken.

Zodra dit definitief wordt laten we dit weten.

wat voor test krijgt de burger?
Hoe vaak wordt gevraagd door de burger wat voor test hij/zij heeft gehad?

Mede rondom het gedoe van de Abbott test. EE de informatievraag ligt eerder védrdat ze een

test krijgen, dan dat het op locatie wordt gevraagd. Ben er eerder duidelijk in. [gf dat is niet

overal makkelijk. [EE de vraag is zeker verergerd. Mensen draaien om en boeken alsnog een PCR

test. Met name de mensen die ontvangen/administratie/ bij het inschrijven die hebben er last van.

liever voordat ze de test hebben ontvangen zeggen welke test ze krijgen. in het script

staat niet de vraag welke test mensen graag willen hebben. BEN vi horen vaak dat mensen

mogen kiezen bij het LCC. De klant bepaalt toch niet of eer een PCR of een antigeen aan ze wordt

gegeven. Wij pleiten ervoor landelijk, dat die informatievoorziening aan de voorkant wat strakker

mag. BP Llals iemand zelf stuurt op welke test dat hij krijgt dan is dat niet verkeerd toch. Maar de

vraag staat niet in het script. BER vii constateren dat het callcenter nu al die keuze aanbiedt.

Klanten blijven bij ons massaal weg.

Er wordt een kleine enquéte meegestuurd met de notulen met de vraag waarin wij van GGD GHOR

jullie kunnen ondersteunen de aankomende weken.

Deze link geeft toegang tot die enquéte: 5.1.2h

Het volgende overleg is donderdag 14 januari.
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